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Notulen Algemene Ledenvergadering s.v. Loo, maandag 25 oktober 2021  
(Aanwezig: 7 bestuursleden en 6 leden)

1. Opening 

Voorzitter Niek Hermsen  (Vz) opent om 20.30 uur de vergadering, met een teleurstellende 

opkomst vanuit de leden.  

Met kennisgeving afwezig  Rick Janssen, Theo van Schaik en Toon Senhorst. 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

- Corona heeft het verenigingsjaar 2020-2021 gedomineerd, waarbij er veel overleg is 

geweest met de gemeente Duiven over wat er nog wel mogelijk was, ook samen met de 

andere buitensportverenigingen.  

- Voor het afhandelen van de VOG zijn in de herfstvakantie verdere acties uitgezet. 

- De website wordt met horten en stoten verder uitgebouwd. 

- Leo Polman heeft de kantinezaken grotendeels overgenomen van Geert. Nog diverse 

vacatures voor de sponsorcie en bar- en keukenhulpen. 

- Data voor 2022 zijn 2/1 Nieuwjaarsreceptie vanaf 15.00 uur, 25/3 Vrijwilligersavond, 18 en 

19 juni Jaarfeest en 22 t/m 25 juli sportkamp. 

3. Notulen algemene ledenvergadering van 12 april 2021 

Vanwege het vervallen van het jubileum wordt de huldiging van de jubilarissen 

doorgeschoven naar de nieuwjaarsreceptie of het Jaarfeest. Aangezien er verder geen 

vragen en opmerkingen zijn wordt het verslag van de algemene ledenvergadering van 12 

april 2021 vastgesteld, met dank aan de secretaris voor de verslaglegging. 

4. Verslag secretaris 

Het ledenbestand van s.v. Loo per 1 juli 2020 bedroeg:

- Senioren voetbal  115 

- Junioren voetbal  30 

- Pupillen voetbal  41 totaal  186 voetbal 

- Senioren tennis  120 

- Jeugd tennis 15 totaal  135 tennis 

- Omni beach  9 

- Volleybal zaal   25 

- Darts 17 totaal 51 omnisport 

- Ondersteunende leden  110  
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5. Verslag penningmeester seizoen 2020-2021 

De penningmeester (Pm) geeft een toelichting op de exploitatie van het verenigingsjaar 

2020 - 2021 en de balans per 30 juni 2021. 

Het batig saldo over het afgelopen verenigingsjaar bedroeg  € 4.101,-  

Tegenover de lagere winst van de kantine (ruim 25 mille minder dan begroot) staat een 

bedrag van 16 mille aan Corona subsidies vanuit de overheid en de gemeente. Bovendien 

zijn een aantal kosten ook lager uitgevallen zoals energie. 

Op de balans staat per 30 juni 2021 bij de activa een bedrag van € 139.615,-  aan liquide 

middelen, waarvan circa 38 mille niet vrij beschikbaar is voor de 

verenigingspenningmeester (in beheer bij JAC, sponsorcie en Immerlootour) en bij de 

passiva een bedrag van € 48.065,-  aan kortlopende schulden, een bedrag van € 57.045 aan 

voorzieiningen en een bedrag van € 160.848,- aan eigen vermogen. 

Vz stelt verslag van Pm vast met dank aan de Pm en eenieder die hier aan meegeholpen 

heeft. En een extra woord van dank voor de penningmeester voor het gebruik maken van 

alle regelingen in het kader van het Corona steunpakket. 

6. Begroting seizoen 2021-2022 

De voorgestelde begroting is zoveel mogelijk opgesteld op basis van vorige begrotingen en 

recentelijke ontwikkelingen, en sluit met een batig saldo van 568 euro. 

Hierbij is geen rekening gehouden met incidentele meevallers zoals de Rabo Clubsupport.  

Voor de energiekosten is er nog onduidelijkheid over de verrekening van de energie van de 

zonnepanelen, met daarbij sterke wisselingen in het gebruik vanwege Corona. 

Wel is de darts voor het eerst meegenomen in de begroting. Ook de kosten van de Koerier 

lopen het hele verenigingsjaar nog door. Via Sportlink worden niet alleen de contributies 

geind en mails gestuurd, maar zijn er ook modules die gebruikt kunnen worden voor 

sponsoring. 

Hierna wordt de begroting vastgesteld met dank aan de penningmeester. 
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7. Verslag kascommissie 2020-2021 

De Vz leest het verslag van de kascommissie voor, opgemaakt op 21 oktober 2021 door 

Frank Thuis, Theo van Schaik en Hanneke Janssen. Met vermelding dat de op de balans 

vermelde geldmiddelen op balansdatum aanwezig waren, de door het bestuur genomen 

financiële besluiten juist zijn uitgevoerd en in de administratie zijn verwerkt, de gestelde 

vragen naar tevredenheid door de penningmeester zijn beantwoord en het bestuur voor 

het gevoerde financiële beleid decharge verleend kan worden. Hiermee is het verslag 

vastgesteld en goedgekeurd, met dank aan de kascommissie. 

8. Verkiezing kascommissie 

Aftredend lid is Frank thuis, met dank voor bewezen diensten. Jorn Jansen (afdeling 

voetbal) wordt benoemd tot plaatsvervangend lid. Voor het boekjaar 2021-2022 zal de 

kascommissie bestaan uit Theo van Schaik, Hanneke Janssen en Tom Hooyman. 

9. Bestuursverkiezing 

Beide kandidaten worden herkozen, dus Jacqueline van Dijk als vertegenwoordigster 

handbal vanuit HCL en Niels Jongerius als bestuurslid accommodatie. 

Beide personen accepteren hun verkiezing en bedanken de leden voor het gestelde 

vertrouwen. 

10. Accommodatiezaken en gemeente Duiven. 

In de kantine is een airco geplaatst die kan koelen en verwarmen, led-verlichting 

aangebracht en een nieuwe tv, waarbij de oude tv gebruikt kan worden voor sponsoring. 

En in de kleedkamers ook led-verlichting met bewegingsmelders. 

Het hoofdveld is voorzien van een nieuwe toplaag, automatische beregening en een nieuw 

leunhek. De afwatering en doorlaatbaarheid van de grasmat blijft voorlopig nog een punt 

van aandacht, vooral in de hoeken. Dit wordt verder met de aannemer besproken. 

Het consulschap wordt voorlopig uitgevoerd door Jan van den Berg, met assistentie van 

Theo Hermsen en Toon Senhorst. 

Bij de lijnploeg is Henk Fleskes de rest van het seizoen uitgeschakeld en moeten er 1 of 2 

man bij. Ook nog bekijken met welk materiaal er het beste gelijnd kan worden. 

De gebruikersovereenkomst en opstalovereenkomst is al ondertekend door s.v. Loo en de 

andere buitensportverenigingen. Nu is het wachten nog op de actuele waardebepaling van 

het onroerende zaak gedeelte. 
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11. Rondvraag

Wim Eijkels vraagt hoe het zit met de geluidsinstallatie op het hoofdveld. Wordt binnenkort 

getest door Niels, samen met Karin. 

Verder vraagt Wim wie het contact met aannemer en gemeente gaat doen als Toon stopt 

als secretaris. Toon geeft aan dat hij dit blijft doen, zo lang het bestuur dat wil. En 

bovendien per 1 juni volgend jaar toe zal gaan treden tot de maandagmorgenploeg, 

waardoor de lijntjes nog korter worden. 

12. Sluiting

Niek bedankt de leden voor de aanwezigheid en prettige vergadering en laat weten dat alle 

consumpties voor rekening van s.v. zijn. 

Loo, 11 december 2021 
Toon Hooyman, secretaris s.v. Loo. 




